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Gyurovszky László régiófejlesztési miniszter: 
  Viliam Sobooa HZDS-képviselõ javaslata, hogy a régiófejlesztési tárca költözzön át
Besztercebányára, nem reális.  
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  Az ellenzéki politikus már dolgozik az errõl szóló törvénytervezeten. 
  Lehet, de elképzelése megvalósíthatatlan. A kormány székhelye Pozsonyban van, és a többi
központi államigazgatási szerv is a fõvárosban székel. Elképzelhetetlen, hogy ebben változás
történjen. 
  És ha a parlament mégis elfogadná a törvénytervezetet? 
  Szerintem az egészet nem kell komolyan venni, Sobooa kampányol, és minden lehetséges
módon próbálja felhívni magára a figyelmet. 
  A közvéleményt azonban a tárca ellen hangolhatja, hiszen javaslatát azzal indokolja, hogy a
minisztérium szerényebb körülmények között is dolgozhatna, nem feltétlenül kell
luxuspalotában és pálmák között lennie évi 70 millióért. 
  Csak ötvenmillióról van szó, de nem érdemes populista kijelentéseivel foglalkozni. Ismétlem:
Sobooa szeretne megyefõnök lenni, és nyilvánvalóan olyasmit ígér Besztercebányán, ami a
helyieknek tetszene – függetlenül attól, hogy kijelentéseinek mi a valóságalapjuk. Az egész
csak kampányfogás. (sza) 
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